

TRUMP ANNOUNCES DETAILS OF NEW US Tariffs.. INCLUDING 180 COUNTRIES

US President Donald Trump approved a series of new tariffs targeting 180 countries and regions around the world, as part of protecting the US economy and holding countries that treat the United States unfairly accountable.

Trump confirmed in his remarks that the tariffs will include imposing 34 percent on China, 24 percent on Japan, 31 percent on Switzerland, 46 percent on Vietnam, 32 percent on Taiwan, 26 percent on India, 50 percent on Lesotho, while the European Union will impose 20 percent tariffs, while the lowest rate of tariffs will be for Britain at 10 percent. The fees also included 30 percent on Algeria, Oman 10 percent, Uruguay 10 percent, Bahamas 10 percent, Ukraine 10 percent, Bahrain 10 percent, Qatar 10 percent. Mauritius, 40 percent, Fiji Islands 32 percent, Iceland 10 percent, Kenya 10 percent, Liechtenstein 37 percent, Guyana 38 percent, Haiti 10 percent, Bosnia and Herzegovina 35 percent, Nigeria 14 percent, Namibia 21 percent, Brunei 24 percent, Bolivia 10 percent, Panama 10 percent, Venezuela 15 percent, North Macedonia 33 percent, and Ethiopia 10 percent.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)



ترامب يعلن تفاصيل الرسوم الجمركية الجديدة.. شملت 180 دولة

أقر الرئيس الأمريكي دونالد ترامب سلسلة من الرسوم الجمركية الجديدة تستهدف 180 دولة ومنطقة حول العالم، وذلك في إطار حماية الاقتصاد الأمريكي ومحاسبة الدول التي تعامل الولايات المتحدة بشكل غير منصف.

وأكد ترامب في تصريحاته أن الرسوم ستشمل فرض نسبة 34 في المئة على الصين، و24 في المئة على اليابان، و31 في المئة على سويسرا، و46 في المئة على فيتنام، و32 في المئة على تاوان، و26 في المئة على الهند، و50 في المئة على ليسوتو، بينما سيفرض

الاتحاد الأوروبي رسوماً بنسبة 20 في المئة، في حين أن أقل نسبة للرسوم الجمركية ستكون من نصيب بريطانيا بنسبة 10 في المئة. كذلك شملت الرسوم نسبة 30 في المئة على الجزائر، سلطنة عمان 10 في المئة، وأرجواي 10 في المئة، جزر الباهاما 10 في المئة، أوكرانيا 10 في المئة، البحرين 10 في المئة، قطر 10 في المئة، موريشيوس 40 في المئة، جزر فيجي 32 في المئة، أيسلندا 10 في المئة، كينيا 10 في المئة، إمارة ليختنشتاين 37 في المئة، جيانا 38 في المئة، هايتي 10 في المئة، البوسنة والهرسك 35 في المئة، نيجيريا 14 في المئة، ناميبيا 21 في المئة، سلطنة بروناي 24 في المئة، بوليفيا 10 في المئة، بنما 10 في المئة، فنزويلا 15 في المئة، مقدونيا الشمالية 33 في المئة، وإثيوبيا 10 في المئة.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

CHINA DEMANDS IMMEDIATE REMOVAL OF Tariffs, VOWS TO RETALIATE

China has demanded that the United States immediately remove its latest tariffs and vowed to take countermeasures to protect its interests, following US President Donald Trump's announcement of comprehensive tariffs on all U.S. trading partners around the world.

China's Ministry of Commerce warned that the U.S. move ignores the balance of interests reached through multilateral trade negotiations over the years, and overlooks the fact that it benefits greatly from international trade. China will take countermeasures to protect its rights and interests, she warned.

Trump passed 34 percent tariffs on China in addition to the 20 percent he imposed earlier this year, bringing the total new tariffs to 54 percent and close to the 60 percent, he threatened during his election campaign.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)



الصين تطالب أميركا بإلغاء فوري للرسوم الجمركية وتوعد بالرد

طالبت الصين الولايات المتحدة بإلغاء أحدث رسومها الجمركية على الفور وتوعدت باتخاذ إجراءات مضادة لحماية مصالحها، وذلك في أعقاب إعلان الرئيس الأمريكي دونالد ترامب فرض رسوم جمركية شاملة على جميع الشركاء التجاريين للولايات المتحدة حول العالم.

وحذرت وزارة التجارة الصينية من أن الخطوة الأميركية تتجاهل توازن المصالح الذي تم التوصل إليه عبر مفاوضات تجارية متعددة الأطراف على مر السنين، كما تغفل حقيقة استفادتها الكبيرة من التجارة الدولية. ونبهت من أن الصين ستتخذ إجراءات مضادة لحماية حقوقها ومصالحها.

وأقر ترامب رسوماً جمركية على الصين بنسبة 34 في المئة بالإضافة إلى 20 في المئة فرضها عليها في وقت سابق من هذا العام، ليبلغ إجمالي الرسوم الجديدة 54 في المئة ويقترب من نسبة 60 في المئة التي هدد بها خلال حملته الانتخابية.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

SAUDI CENTRAL BANK STRENGTHENS ITS ASSETS TO 1872.3

BILLION RIYALS

The total assets of the Saudi Central Bank in February 2025 increased to SAR 1,872,865 million compared to SAR 1,776,402 million in February 2024, representing an annual growth of 5.43 percent. On a monthly basis, assets increased by 0.07 percent compared to January 2025, reaching SAR 1,870,919 million.

On an annual basis, gold settled at 1,624 million riyals, unchanged from February 2024. Foreign currencies recorded 278,627 million riyals compared to 260,652 million riyals in February 2024, an increase of 6.90 percent.

Deposits with banks abroad decreased 4.51 percent to 329,650 million riyals compared to 345,217 million riyals in February 2024.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)

"المركزي" السعودي يعزز موجوداته إلى 1872.3 مليار ريال



سجلت الأصول الإجمالية للبنك المركزي السعودي في شهر فبراير 2025 ارتفاعاً إلى 1,872,865 مليون ريال مقارنةً بـ 1,776,402 مليون ريال في فبراير 2024، ما يمثل نمواً سنوياً بنسبة 5.43 في المئة. وعلى أساس شهري، ارتفعت الأصول بنسبة 0.07 في المئة مقارنةً بشهر يناير 2025، حيث بلغت 1,870,919 مليون ريال.

وعلى أساس سنوي؛ استقر الذهب عند 1,624 مليون ريال دون تغيير عن فبراير 2024. فيما سجلت العملات الأجنبية

278,627 مليون ريال مقارنةً بـ 260,652 مليون ريال في فبراير 2024، بارتفاع 6.90 في المئة.

وانخفضت الودائع لدى البنوك في الخارج 4.51 في المئة إلى 329,650 مليون ريال مقارنةً بـ 345,217 مليون ريال في فبراير 2024.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

TOURISM REVENUES INCREASE IN TUNISIA IN THE FIRST QUARTER OF 2025

Revenues from Tunisia's tourism sector increased by 5% in the first quarter of this year compared to the same period in 2024.

Revenues amounted to more than \$390 million, compared to \$371 million in the same period in 2024, according to data from the Central Bank of Tunisia. Tunisia attracted more than 10 million tourists in 2024, a record never seen before.

Tunisian Tourism Minister Sofiane Taqia revealed that the goal in 2025 is to exceed the threshold of 11 million tourists with the launch of a wide promotional campaign directed to European markets and attract more tourists through new markets such as China, Spain and the Czech Republic.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)



ارتفاع عائدات السياحة في تونس في الربع الأول 2025

سجلت عائدات قطاع السياحة في تونس زيادة بنسبة 5 في المئة في الربع الأول من العام الجاري مقارنةً بنفس الفترة في عام 2024.

وبلغت العائدات أكثر من 390 مليون دولار مقارنةً بـ 371 مليون دولار في نفس الفترة من 2024، وفق بيانات البنك المركزي التونسي. وكانت تونس استقطبت أكثر من 10 ملايين سائح في 2024، وهو رقم قياسي لم تشهده من قبل.

وكشف وزير السياحة التونسي، سفيان تقيّة، عن أن الهدف في 2025 هو تجاوز

عتبة 11 مليون سائح مع إطلاق حملة ترويجية واسعة موجهة إلى الأسواق الأوروبية واستقطاب المزيد من السياح عبر أسواق جديدة مثل الصين وإسبانيا والتشيك.

[المصدر \(موقع العربية.نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

GOLD CONTINUES TO RISE AFTER TRUMP UNVEILS TARIFF PLANS

Gold prices continued their gains, hovering near all-time highs, supported by safe-haven flows after US President Donald Trump announced tit-for-tat tariffs that could escalate a global trade war.

Spot gold rose 0.6 percent to \$3,129.46 per ounce. US gold futures settled at \$3,166.20, up 0.6 percent.

The price of gold, often used as a safe store of value during times of political and financial uncertainty, has risen by more than \$500 so far in 2025, reaching a record high of \$3,148.88.

[Source \(Al-Khaleej Emirati Newspaper, Edited\)](https://www.al-khaleej.com)



الذهب يواصل ارتفاعه بعد كشف تراهب عن خطط التعريفات الجمركية

واصلت أسعار الذهب مكاسبها لتحوم قرب أعلى مستوياتها على الإطلاق، مدعومةً بتدفقات الملاذ الآمن بعد إعلان الرئيس الأمريكي دونالد ترامب عن رسوم جمركية متبادلة من شأنها تصعيد حرب تجارية عالمية.

وارتفع سعر الذهب الفوري بنسبة 0.6 في المئة ليصل إلى 3,129.46 دولاراً للأوقية. واستقرت العقود الآجلة للذهب الأمريكي عند 3,166.20 دولاراً بارتفاع 0.6 في المئة.

وارتفع سعر الذهب، الذي يُستخدم غالباً كمخزن آمن للقيمة في أوقات عدم اليقين السياسي والمالي، بأكثر من 500 دولار أمريكي حتى الآن في عام 2025، وبلغ ذروته القياسية عند 3,148.88 دولاراً أمريكياً.

[المصدر \(صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرف\)](https://www.al-khaleej.com)

